



安装步骤:

- 1) 根据图纸尺寸, 确定挂墙位置。
- 2) 将定位工装放置在墙面上, 并用记号笔透过四个6mm孔在墙面进行标记。
- 3) 取下定位工装, 在标记处钻孔, 并安装M10膨胀螺栓。
- 4) 将壁挂板上端的两个10mm孔挂至左边两个膨胀螺栓上, 然后用记号笔描出其余4个孔的位置。
- 5) 将壁挂板上端的两个10mm孔挂至左边两个膨胀螺栓上, 然后用记号笔描出其余4个孔的位置。
- 6) 在8个标记处钻孔, 并安装M10膨胀螺栓。
- 7) 将两个壁挂板挂到膨胀螺栓上, 并使用M10螺母进行紧固。
- 8) 使用M10的螺钉将壁挂挂钩固定至98寸显示器内侧的四个螺孔上 (距离428mm*500mm)。
- 9) 将安装好挂钩的显示器悬挂到壁挂板上。

Installation steps:

- 1) Determine the wall hanging position according to the drawing size.
- 2) Place the positioning tool on the wall and mark it on the wall with a marker through four 6mm holes.
- 3) Remove the positioning tool, drill holes at the marked positions, and install M10 expansion bolts.
- 4) Hang the two 10mm holes at the upper end of the wall-mounted plate onto the two expansion bolts on the left, and then mark the positions of the other four holes with a marker.
- 5) Hang the two 10mm holes at the upper end of the wall-mounted plate onto the two expansion bolts on the left, and then mark the positions of the other four holes with a marker.
- 6) Drill holes at 8 marks and install M10 expansion bolts.
- 7) Hang the two wall-mounted plates on the expansion bolts and fasten them with M10 nuts.
- 8) Use M10 screws to fix the wall-mounted hook to the four screw holes on the inside of the 98-inch display (distance 428mm * 500mm).
- 9) Hang the monitor with hook on the wall-mounted panel.

